
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 3 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 29 травня 2018 року                                                                     м.Житомир 

 

Малий зал засідань                                                                              10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

У   роботі   комісії  взяли  участь  10  депутатів:  Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   

Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  Нижник 

В.Т.,  Мусійчук Р.М., Журавель Г.М. Парфентієва Т.М.   

 

Відсутні – 1: Котвицький С.В. 

 

     На початку засідання зареєструвалися 9 депутатів: Шахова О.П., Голік Т.І., 

Дєньга В.А.,  Кліменко В.М.,  Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,  Парфентієва 

Т.М.,  Мусійчук Р.М., Журавель Г.М. 

      У процесі роботи комісії на засідання прибув депутат районної ради, член 

постійної комісії  Медведюк О.В. 

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Крутій С.Г. – голова районної ради 

2. Микитюк С.М. – голова райдержадміністрації 

3. Стах В.М. – заступник голови районної ради 

4. Козарчук М.П. – заступник голови райдержадміністрації 

5. Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради 

6. Гречко О.Б. – керівник апарату райдержадміністрації 

7. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів РДА 

8. Грицанюк І.В. – заступник начальника управління праці та соціального 

захисту населення РДА 

9. Собко Т. Д. – головний лікар комунальної установи «Центральна районна 

лікарня» районної ради 

10. Горбенко Г.В. – головний лікар комунальної установи «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

11. Полозун Л.В. – заступник головного лікаря  комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради 

12. Давиденко С. О. – начальник відділу освіти РДА 

13. Палій І.А.– начальник Центру надання адміністративних послуг 

райдержадміністрації 

14. Черняк А.П. -  начальник служби у справах дітей райдержадміністрації 



15. Мандрик А.В. – т. в. о. начальника відділу  економічного розвитку і 

торгівлі РДА 

16. Мирна І.О. – завідувач сектору у справах сім’ї, молоді і спорту РДА 

17. Янєв Ф.В. - начальник відділу житлово- комунального господарства   та  

цивільного захисту населення РДА 

18. Бойко В.В.– голова районної організації ВФСТ «Колос» АПК України 

19. Бортник С.В. – начальник відділу державної реєстрації 

20. Нечипорук Д.І. – в.о. начальника відділу культури і туризму 

райдержадміністрації 

21. Нерода І.В. – Руднє-Городищенський сільський голова 

22. Маслов А.А. – Високопічський сільський голова 

23. Депутати районної ради: Козел В.В., Рєбдєв Я.А., Уницький С.О., 

Білецький О.М. 

24. Ступін В.А. – директор КУ «Новогуйвинська комплексна дитячо-

юнацька школа» районної ради 

25. Працівники виконавчого апарату районної ради 

26. Представники засобів масової інформації: газети «Приміське життя» - 

Юхимчук С.М., газети « Сільське життя» - Яременко С.В. 

 

      Головує на засіданні голова комісії заступник голови комісії Шахова О.П. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., секретар комісії, звернулася до депутатів 

дотримуватися вимог Законів України «Про запобігання корупції» та «Про 

місцеве самоврядування в Україні» та оголошувати про виниклий конфлікт 

інтересів, у разі його виникнення, при розгляді питань порядку денного. 

Оголосила про наявний у неї конфлікт інтересів при розгляді питання «Про 

внесення змін до районного бюджету на 2018 рік», оскільки працює у 

виконавчому апараті районної ради. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  заступник голови постійної  комісії  Шахова О.П. 

     Ознайомила присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду 

на комісії: 

1. Про передачу нежилої будівлі медичного пункту тимчасового 

базування до комунальної власності Руднє-Городищенської сільської ради. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 



                                санітарної допомоги»  районної ради  

 

2. Звіт головного лікаря  комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради Нижника 

Володимира Тимофійовича. 

  Інформує: Нижник Володимир Тимофійович - головний лікар  

комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 

 

3. Звіт директора комунальної установи «Новогуйвинська комплексна 

дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради Ступіна 

Віктора Анатолійовича. 

  Інформує: Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька 

спортивна школа» районної ради 

 

4.  Звіт начальника Центру надання  адміністративних послуг  

Житомирської РДА Палія Ігоря Анатолійовича. 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру надання  

адміністративних послуг РДА 

 

5.  Звіт начальника служби у справах дітей Житомирської 

райдержадміністрації Черняк Антоніни Петрівни. 

Інформує: Черняк Антоніна Петрівна - начальник служби у справах 

дітей РДА 

 

6. Про     затвердження     Програми  соціального захисту громадян 

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської  

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                               праці та соціального захисту населення  РДА       

 

7. Про затвердження  Районної комплексної  програми соціального 

захисту осіб з інвалідністю, ветеранів  війни та праці, пенсіонерів,  учасників і 

ветеранів визвольних  змагань (ОУН-УПА) та незахищених верств населення 

Житомирського  району на 2018-2020 роки». 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                               праці та соціального захисту населення РДА 

 

8. Про затвердження «Порядку забезпечення харчуванням учасників 

спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського рівнів за рахунок 

коштів районного бюджету» та «Норм витрат на забезпечення харчуванням 

одного учасника спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського 



рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та внесення змін до районної 

Програми розвитку фізичної культури та спорту на 2017 - 2021 роки. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту РДА 

 

9. Про затвердження Програми використання коштів районного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2018 рік. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

 

10. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                            

11. Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна - т.в.о. начальника  відділу  

економічного розвитку і торгівлі РДА              

12. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту  

                        населення РДА  

 

13.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

 
14. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                             управління фінансів РДА 

 

15.  Про внесення змін до Положення про відчуження майна, шо 

перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та персонального складу комісії з конкурсного відбору 

суб’єктів оціночної діяльності. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

 



16. Про внесення змін до рішення 17 сесії районної ради 7 скликання 

від 14 березня 2018 року №591 «Про передачу майна Оліївській сільській раді 

ОТГ». 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

 
17.   Про затвердження договорів. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

 

18. Про надання дозволу комунальній установі «Центральна районна 

лікарня»  районної ради на списання майна (парового котла). 

      Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної                     

                    установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

19. Про надання дозволу комунальній установі «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради на списання майна. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 

                                санітарної допомоги»  районної ради 

 

20. Про затвердження передавального акту комунальної установи 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної 

ради. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович- головний лікар  \         

                  комунальної установи «Центр первинної медико- 

                  санітарної допомоги» районної ради 

 

21. Про стан використання майна, що належить до  спільної власності 

територіальних громад сіл та селищ району. 

Інформують: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник  

                        відділу   освіти РДА 

 

 Нечипорук Дмитро Іванович- в.о. начальника  

відділу культури і туризму РДА 

  

22. Про звернення до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України,  Житомирської обласної ради та  Житомирської обласної державної 

адміністрації щодо вирішення питання зарахування до Житомирського 

районного бюджету плати за адміністративні послуги, надані Центром надання 

адміністративних послуг Житомирської райдержадміністрації 



Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру 

надання  адміністративних послуг РДА 

23. Різне. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти запропонований порядок денний засідання постійної 

комісії за основу.   

     Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Шахова О.П., заступник голови комісії, яка повідомила про те, 

що  до комісії надійшли наступні звернення та клопотання: 

- від Житомирської райдержадміністрації про внесення на розгляд 

комісії та сесії питання «Про внесення змін до районної Програми по 

забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією 

повноважень, визначених законами України та делегованих Житомирською 

районною радою на 2018 -2020 роки» та «Про внесення змін до Програми 

стабілізації  і розвитку агропромислового комплексу Житомирського району на 

період 2016-2020 років». 

- від депутата районної ради Дєньги В.А. про внесення на розгляд 

комісії та сесії питання «Про внесення змін до Програми про кошти для 

забезпечення виконання депутатських повноважень та порядок їх використання 

на 2018-2020 роки»; 

- від депутатської фракції «Блок Петра Порошенка «Солідарність» за 

підписом голови фракції Парфентієвої Тетяни Миколаївни про внесення на 

розгляд комісії та сесії питання «Про підтримку звернення Президента України 

до Вселенського Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію 

Православної Церкви в Україні»; 

- від Центральної районної лікарні «Про внесення змін до штатної 

чисельності комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради»; 

- від голови районної ради «Про внесення змін до складу Тендерного 

комітету районної ради» 

     Запитала депутатів чи будуть інші пропозиції, доповнення, заперечення  до 

порядку денного засідання комісії. 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного засідання комісії питання 

відповідно до оголошених пропозицій та клопотань. 

Результати голосування: 



«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний засідання постійної комісії в цілому з 

урахуванням доповнень та пропозицій:    

 

1. Про передачу нежилої будівлі медичного пункту тимчасового базування 

до комунальної власності Руднє-Городищенської сільської ради. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 

                                санітарної допомоги»  районної ради  

 

2. Звіт головного лікаря  комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради Нижника 

Володимира Тимофійовича. 

  Інформує: Нижник Володимир Тимофійович - головний лікар  

комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 

 

3. Звіт директора комунальної установи «Новогуйвинська комплексна 

дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради Ступіна 

Віктора Анатолійовича. 

  Інформує: Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька 

спортивна школа» районної ради 

 

4.  Звіт начальника Центру надання  адміністративних послуг  

Житомирської РДА Палія Ігоря Анатолійовича. 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру надання  

адміністративних послуг РДА 

 

5.  Звіт начальника служби у справах дітей Житомирської 

райдержадміністрації Черняк Антоніни Петрівни. 

Інформує: Черняк Антоніна Петрівна - начальник служби у справах 

дітей РДА 

 



6. Про     затвердження     Програми  соціального захисту громадян 

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської  

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                               праці та соціального захисту населення  РДА 

 

7. Про затвердження  Районної комплексної  програми соціального захисту 

осіб з інвалідністю, ветеранів  війни та праці, пенсіонерів,  учасників і ветеранів 

визвольних  змагань (ОУН-УПА) та незахищених верств населення 

Житомирського  району на 2018-2020 роки». 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                               праці та соціального захисту населення РДА 

 

8. Про затвердження «Порядку забезпечення харчуванням учасників 

спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського рівнів за рахунок 

коштів районного бюджету» та «Норм витрат на забезпечення харчуванням 

одного учасника спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського 

рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та внесення змін до районної 

Програми розвитку фізичної культури та спорту на 2017 - 2021 роки. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту РДА 

 

9. Про затвердження Програми використання коштів районного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2018 рік. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

 

10. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                            

11. Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна - т.в.о. начальника  відділу  

економічного розвитку і торгівлі РДА                                                                                   

12. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 



                               комунального господарства   та  цивільного захисту  

                        населення РДА  

 

13.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

 
14. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                             управління фінансів РДА 

 

15.  Про внесення змін до Положення про відчуження майна, шо 

перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та персонального складу комісії з конкурсного відбору 

суб’єктів оціночної діяльності. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

 

16. Про внесення змін до рішення 17 сесії районної ради 7 скликання 

від 14 березня 2018 року №591 «Про передачу майна Оліївській сільській раді 

ОТГ». 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

 
17.   Про затвердження договорів. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

 

18. Про надання дозволу комунальній установі «Центральна районна 

лікарня»  районної ради на списання майна (парового котла). 

      Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної                     

                    установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

19. Про надання дозволу комунальній установі «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради на списання майна. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 

                                санітарної допомоги»  районної ради 
 

20. Про затвердження передавального акту комунальної установи 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної 

ради. 



Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович- головний лікар  \         

                  комунальної установи «Центр первинної медико- 

                  санітарної допомоги» районної ради 

 

21. Про стан використання майна, що належить до  спільної власності 

територіальних громад сіл та селищ району. 

Інформують: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник  

                        відділу   освіти РДА 

 

 Нечипорук Дмитро Іванович- в.о. начальника  

відділу культури і туризму РДА 

  

22. Про звернення до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України,  Житомирської обласної ради та  Житомирської обласної державної 

адміністрації щодо вирішення питання зарахування до Житомирського 

районного бюджету плати за адміністративні послуги, надані Центром надання 

адміністративних послуг Житомирської райдержадміністрації 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру 

надання  адміністративних послуг РДА 

 

23.  Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018 -

2020 роки. 

               Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру  

                                  надання  адміністративних послуг РДА 

 

                                 Бортнік Світлана Валеріївна – начальник відділу  

                                державної реєстрації 

 

24. Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 

роки. 

            Інформує: Дєньга Віктор Анатолійович – депутат  

                               районної ради 

                  

25. Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної 

Церкви в Україні. 

               Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна - депутат  

                                  районної ради 

 



26. Про внесення змін до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

               Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар  

                                 комунальної установи «Центральна районна  

                                 лікарня»  районної ради 

                                   

27. Про внесення змін до складу Тендерного комітету. 

               Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                                  виконавчого апарату районної ради 

 

28.  Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

 

29.  Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

                         Інформує: Шахова О.П. – заступник голови постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: з кожного 

питання порядку денного надати доповідачам по 7 хвилин,  з питань внесення 

змін до бюджету – до 10 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Через 

дві години роботи комісії зробити перерву. Інші перерви проводити за 

пропозиціями головуючого та депутатів. 

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 

 

 



 

1. СЛУХАЛИ: Про передачу нежилої будівлі медичного пункту тимчасового 

базування до комунальної власності Руднє-Городищенської сільської ради. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 

                                санітарної допомоги»  районної ради  

        Проінформував, що пропонується передати безоплатно у комунальну 

власність Руднє-Городищенської сільської ради нежилу будівлю медичного 

пункту тимчасового базування за адресою: с. Соснівка, вул. Шевченка, 8а, 1960 

року побудови, який знаходиться в оперативному управлінні та  на балансі 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради та належать до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ Житомирського району, з метою подальшої його передачі для 

проживання фельдшера, що проживає у цьому приміщення кілька десятків 

років та обслуговує населення кількох населених пунктів. 

ВИСТУПИЛИ: Нерода І.В., Руднє-Городищенський сільський голова, який 

сказав, що ця будівля нежитлова, а виробнича, на неї відсутній технічний 

паспорт, у сільської ради немає коштів на виготовлення техпаспорту; крім того, 

потрібно буде сплачувати за електроенергію – на це у сільської ради також 

немає коштів. Вніс пропозицію: передачу здійснити після того як  Центр 

первинної медико-санітарної допомоги виготовить технічний паспорт, а на 

даному етапі перенести розгляд даного питання на наступну сесію.  А також  

      Білецький О.М., депутат районної ради,  запропонував виділити із 

районного бюджету кошти для виготовлення необхідних документів.  

      Дєньга В.А., депутат районної ради, повідомив, що він має намір виділити 1 

тис. грн. Р.-Городищенській сільській раді за рахунок коштів, що передбачені 

за його депутатською квотою,  на виготовлення технічної документації на цю 

будівлю. Наголосив на тому, що у разі, якщо із районного бюджету зараз буде 

виділено кошти Центру первинної медико-санітарної допомоги на 

виготовлення техдокументації, а після передачі будівлі знову ж таку суму буде 

потрібно виділити на сільську раду для зміни цієї документації, - то це 

нераціональне використання коштів. 

     Голік Т.І., депутат районної ради, наголосила до Р.-Городищенському 

сільському голові про те, що депутати зараз виділяють кошти сільській раді на 

виготовлення документації. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про передачу нежилої будівлі 

медичного пункту тимчасового базування до комунальної власності Руднє-

Городищенської сільської ради» та рекомендувати районній раді прийняти дане 

рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  9 (Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А.,  Кліменко В.М.,  Михайлов А.М.,   

Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  Мусійчук Р.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., головний лікар комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради, 

депутат районної ради, який заявив про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді наступного питання порядку денного, оскільки він є керівником даної 

установи та заслуховується його звіт. 

 

2. СЛУХАЛИ: Звіт головного лікаря  комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради Нижника 

Володимира Тимофійовича. 

  Інформує: Нижник Володимир Тимофійович - головний лікар  

комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради – текст звіту додається до 

протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проекти рішення «Про звіт 

головного лікаря  комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Житомирської районної ради Нижника Володимира 

Тимофійовича» та рекомендувати районній раді прийняти дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  8 (Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А.,  Кліменко В.М.,  Михайлов А.М.,   

Парфентієва Т.М.,  Мусійчук Р.М., Журавель Г.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  1 (Нижник В.Т.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

3. СЛУХАЛИ: Звіт директора комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради 

Ступіна Віктора Анатолійовича. 

  Інформує: Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька 

спортивна школа» районної ради – текст звіту 

додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т.,  депутат районної ради, запитав у кого на балансі 

перебуває басейн. 

      Ступін В.А., директор КУ «Новогуйвинська КДЮСШ» районної ради, 

відповів, що басейн на балансі бронетанкового заводу. 

      Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запитала чи працюють в установі 

платні гуртки. 

      Ступін В.А., директор КУ «Новогуйвинська КДЮСШ» районної ради, 

відповів, що платні гуртки у спортшколі не працюють. 

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зауважила, що це не відповідає 

дійсності. 

       Крутій С.Г., голова районної ради, запитав яка середня заробітна плата у 

тренера. 



      Ступін В.А., директор КУ «Новогуйвинська КДЮСШ» районної ради, 

відповів, що середня заробітна плата  у тренера 3200. 

      Парфентієва Т.М., депутат районної ради, сказала, що тренери не 

відпрацьовують  8 годин на день. 

      Мирна І.О., завідувач сектору у справах сім’ї, молоді та спорту РДА, 

повідомила, що для тренерів встановлене спеціальне навантаження.  

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проекти рішення «Про звіт 

директора комунальної установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-

юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради Ступіна Віктора 

Анатолійовича» та рекомендувати районній раді прийняти дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  9  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,   Михайлов 

А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

4.  СЛУХАЛИ: Звіт начальника Центру надання  адміністративних послуг  

Житомирської РДА Палія Ігоря Анатолійовича. 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру надання  

адміністративних послуг РДА 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував звернутися 

до Житомирської міської ради про повернення ними коштів у районний бюджет 

за надані послуги нашим районним Центром надання адміністративних послуг. 

     Голік Т.І., депутат районної ради,  зауважила, що це вимога Бюджетного 

кодексу – всі надходження зараховуються до бюджету за місцем надання 

послуг.  

     Михайлов А.М., депутат районної ради, запропонував вивчити механізм. 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проекти рішення «Про звіт 

начальника Центру надання  адміністративних послуг  Житомирської РДА 

Палія Ігоря Анатолійовича» та рекомендувати районній раді прийняти дане 

рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  8  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,        

Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Парфентієва Т.М.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

       На засідання комісії прибув депутат районної ради, член постійної комісії 

Медведюк О.В. У роботі комісії беруть участь 10 депутатів.  

 



5. СЛУХАЛИ:  Звіт начальника служби у справах дітей Житомирської 

райдержадміністрації Черняк Антоніни Петрівни. 

Інформує: Черняк Антоніна Петрівна - начальник служби у справах 

дітей РДА – текст звіту додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Шахова О.П.,  депутат районної ради, запитала як часто служба 

у справах дітей відвідує дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського 

піклування, дітей, які перебувають під опікою тощо. 

      Черняк А.П.,  начальник служби у справах дітей РДА, відповіла, що не рідше 

одного разу на рік. 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проекти рішення «Про звіт 

начальника служби у справах дітей Житомирської райдержадміністрації Черняк 

Антоніни Петрівни» та рекомендувати районній раді прийняти дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про     затвердження     Програми  соціального захисту громадян 

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської  

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна – заступник начальника  

                   управління праці та соціального захисту населення РДА 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про     затвердження     Програми  

соціального захисту громадян Житомирського району, які постраждали 

внаслідок Чорнобильської  катастрофи, на 2018-2020 роки» та проект Програми 

і рекомендувати районній раді затвердити дану Програму.  

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Районної комплексної  програми 

соціального захисту осіб з інвалідністю, ветеранів  війни та праці, пенсіонерів,  

учасників і ветеранів визвольних  змагань (ОУН-УПА) та незахищених верств 

населення Житомирського  району на 2018-2020 роки. 



Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна – заступник начальника  

                   управління праці та соціального захисту населення РДА 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., депутат районної ради, запитав,  яка кількість 

людей, які мають статус учасника ОУН УПА, мешкає на території району.   

      Грицанюк І.В., відповіла, що цю інформацію вона підготує на сесію. 

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити проекти рішення «Про затвердження  Районної 

комплексної  програми соціального захисту осіб з інвалідністю, ветеранів  війни 

та праці, пенсіонерів,  учасників і ветеранів визвольних  змагань (ОУН-УПА) та 

незахищених верств населення Житомирського  району на 2018-2020 роки» та 

проект Програми і рекомендувати районній раді затвердити дану Програму.  

                        2) Грицанюк І.В. підготувати на сесію ради інформацію про  

кількість учасників ОУН УПА, що проживають на території району. 

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження «Порядку забезпечення харчуванням 

учасників спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського рівнів за 

рахунок коштів районного бюджету» та «Норм витрат на забезпечення 

харчуванням одного учасника спортивних заходів районного, обласного, 

всеукраїнського рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та внесення змін 

до районної Програми розвитку фізичної культури та спорту на 2017 - 2021 

роки. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту РДА 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А.,  депутат районної ради, запитав чи приймають 

участь у змаганнях представники ОТГ та за рахунок якого бюджету 

здійснюється фінансування їх спортсменів. 

     Мирна І.О., завідувач сектору у справах сім’ї, молоді та спорту РДА, 

повідомила, що у разі якщо представники цих громад входять до складу збірної 

району і представляють район, то  харчування фінансується за рахунок 

районного бюджету, у разі, якщо вони представляють ОТГ, то за рахунок 

сільської ради.   

     Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос» АПК України, 

повідомив, що у разі, якщо проводяться районні змагання та спартакіади, то 

оплачує харчування своїх спортсменів сільська рада; якщо обласні змагання – 

то районний бюджет.  

      Дєньга В.А.,  депутат районної ради, запитав чи вироблена схема співпраці, 

коли із бюджетів ОТГ надається субвенція районному бюджету. 



      Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос» АПК України, 

запитав чи врегульовано зараз питання про  вирішення транспортних 

перевезень спортсменів як розглядалося на гуманітарній комісії. 

       Мирна І.О., завідувач сектору у справах сім’ї, молоді та спорту РДА, 

відповіла, що ДЮСШ мають відповідні призначення на це. 

      Шахова О.П., депутат районної ради, наголосила, що не забезпечувати 

харчування ми не маємо права.     

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження «Порядку 

забезпечення харчуванням учасників спортивних заходів районного, обласного, 

всеукраїнського рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та «Норм витрат 

на забезпечення харчуванням одного учасника спортивних заходів районного, 

обласного, всеукраїнського рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та 

внесення змін до районної Програми розвитку фізичної культури та спорту на 

2017 - 2021 роки» та Порядку і Норм і рекомендувати районній раді затвердити 

їх з урахуванням доповнень. 

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми використання коштів районного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2018 рік. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

       Повідомила, що даний проект рішення розроблено відповідно до звернень 

сільських рад про виділення коштів  на проведення нормативної грошової 

оцінки земель та інвентаризацію земель. Відповідно до Земельного та 

бюджетного кодексів ці кошти можуть бути використані виключно на: 

проведення   інвентаризації   земель (виготовлення технічних документацій з 

даних питань) у межах та за межами населених пунктів Житомирського району; 

проведення нормативних  грошових оцінок земель (виготовлення технічних 

документацій з даних питань) у межах та за межами населених пунктів 

Житомирського району; освоєння земель для сільськогосподарських і 

лісогосподарських потреб, поліпшення відповідних угідь; охорону земель 

відповідно до розроблених програм та проектів землеустрою.  Попередньо 

проектом програми пропонувалося виділяти кошти лише на два напрямки: 

проведення   інвентаризації   земель (виготовлення технічних документацій з 

даних питань) у межах та за межами населених пунктів Житомирського району; 

проведення нормативних  грошових оцінок земель (виготовлення технічних 

документацій з даних питань) у межах та за межами населених пунктів 

Житомирського району. Постійна комісія з питань розвитку АПК, земельних 

відносин та екології пропонує доповнити програму усіма заходами відповідно 



до статті 209 Земельного кодексу України на проведення   інвентаризації   

земель (виготовлення технічних документацій з даних питань) у межах та за 

межами населених пунктів Житомирського району; проведення нормативних  

грошових оцінок земель (виготовлення технічних документацій з даних питань) 

у межах та за межами населених пунктів Житомирського району; освоєння 

земель для сільськогосподарських і лісогосподарських потреб, поліпшення 

відповідних угідь; охорону земель відповідно до розроблених програм та 

проектів землеустрою. Також пропонується доповнити відповідальних 

виконавців та учасників Програми Управлінням агропромислового розвитку 

Житомирської райдержадміністрації та підприємствами, установами й 

організаціями усіх форм власності. Загальний обсяг програми 627 тис. грн. – 

сума коштів, яка на даний час є у районному бюджеті (кошти від втрат). 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження Програми 

використання коштів районного бюджету, що надходять у порядку 

відшкодування втрат сільськогосподарського та лісогосподарського 

виробництва, на 2018 рік» та Програми і рекомендувати районній раді 

затвердити дану Програму з урахуванням доповнень.  

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

10.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до Програми 

забезпечення відкритості в діяльності Житомирської районної ради та 

Житомирської районної державної адміністрації  на 2018-2020 роки» та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

                   



11. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна - т.в.о. начальника  відділу  

економічного розвитку і торгівлі РДА       

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до Програми 

забезпечення відкритості в діяльності Житомирської районної ради та 

Житомирської районної державної адміністрації  на 2018-2020 роки» та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення з урахуванням доповнень.  

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування 

робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, 

загального користування місцевого та державного значення автомобільних 

доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту  

                        населення РДА  

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити проекти рішення «Про внесення змін до районної  

Програми фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та 

утримання  комунальних, загального користування місцевого та державного 

значення автомобільних доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки» та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення.  

              2) Звернутися до Служби автомобільних доріг у Житомирській 

області з клопотанням забезпечити освітлення доріг державного значення, які 

проходять по території Житомирського району,  та належне їх утримання. 

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 



 

13. СЛУХАЛИ:  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

Повідомила, що на затвердження вносяться наступні  розпорядження 

голови районної ради: від 12 лютого 2018 року № 5-ОД «Про внесення змін до 

складу робочої групи з питань використання майна районної ради»; від 19 

березня 2018 року №12-ОД «Про внесення змін до складу робочої групи з 

питань використання майна районної ради; від 27 березня 2018 року №14–ОД 

«Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень; від 17 квітня 2018 року №17-ОД «Про виплату 

адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 23 квітня 2018 року №20-ОД «Про внесення змін до складу 

контрольної комісії з питань контролю за використанням коштів районної 

бюджету». Також пропонується проект рішення доповнити наступними 

розпорядженнями: від 08  травня 2018 року №23-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»;  від 23  травня 2018 року №26-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень». 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови районної ради» та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення 

з урахуванням доповнень.  

       Результати голосування: 

«За» -  8  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,      Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 2 (Мусійчук Р.М., Михайлов А.М.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 
 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                             управління фінансів РДА         

ВИРІШИЛИ: Погодити зміни до районного бюджету на 2018 рік з урахуванням 

доповнень та рекомендувати районній раді ухвалити дані зміни.  

       Результати голосування: 

«За» -  10  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,      Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  

Мусійчук Р.М.  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 



15.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про відчуження майна, шо 

перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та персонального складу комісії з конкурсного відбору 

суб’єктів оціночної діяльності. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до Положення про 

відчуження майна, шо перебуває у спільній власності територіальних громад 

сіл, селищ Житомирського району, та персонального складу комісії з 

конкурсного відбору суб’єктів оціночної діяльності» та рекомендувати 

районній раді ухвалити дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  7  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,      

Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 3 (Мусійчук Р.М., Михайлов А.М.,  

Дєньга В.А.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 17 сесії районної ради 7 

скликання від 14 березня 2018 року №591 «Про передачу майна Оліївській 

сільській раді ОТГ». 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                             з питань комунальної власності  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до рішення 17 

сесії районної ради 7 скликання від 14 березня 2018 року №591 «Про передачу 

майна Оліївській сільській раді ОТГ» та рекомендувати районній раді ухвалити 

дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  7  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,      

Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 3 (Мусійчук Р.М., Михайлов А.М.,  

Дєньга В.А.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 
17.  СЛУХАЛИ:  Про затвердження договорів. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження договорів» та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення.  



       Результати голосування: 

«За» -  7  (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,      

Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 3 (Мусійчук Р.М., Михайлов А.М.,  

Дєньга В.А.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу комунальній установі «Центральна 

районна лікарня»  районної ради на списання майна (парового котла). 

      Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної                     

                    установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про надання дозволу комунальній 

установі «Центральна районна лікарня»  районної ради на списання майна 

(парового котла)» та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  8  (Шахова О.П.,  Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Медведюк О.В.,      

Нижник В.Т.,   Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 2 (Мусійчук Р.М., Михайлов А.М.)  

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

19.  СЛУХАЛИ: Про надання дозволу комунальній установі «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради на списання майна. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 

                                санітарної допомоги»  районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про надання дозволу комунальній 

установі «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради на 

списання майна» та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення.  

       Результати голосування: 

«За»  -  9  (Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Медведюк О.В.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

 

 

 

 

 



 

20.  СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту комунальної установи 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович- головний лікар  \         

                  комунальної установи «Центр первинної медико- 

                  санітарної допомоги» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження передавального 

акту комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради» та рекомендувати районній раді ухвалити дане 

рішення.  

       Результати голосування: 

«За»  -  9  (Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Медведюк О.В.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про стан використання майна, що належить до  спільної 

власності територіальних громад сіл та селищ району. 

Інформують: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник  

                        відділу   освіти РДА -  текст інформації додається до 

протоколу. 

 

 Нечипорук Дмитро Іванович- в.о. начальника  

                         відділу культури і туризму РДА -  текст інформації 

додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: 1) Узяти інформацію начальника відділу освіти РДА Давиденко 

С.О. про стан використання майна закладів освіти, що належить до  спільної 

власності територіальних громад сіл та селищ району, до відома. 

       Результати голосування: 

«За»  -  9  (Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Медведюк О.В.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.). 

Рішення прийнято більшістю голосів 

                         2) Узяти інформацію т. в. о начальника відділу культури і 

туризму РДА Нечипорука Д.І.  про стан використання майна закладів культури, 

що належить до  спільної власності територіальних громад сіл та селищ району, 

до відома. 

 



       Результати голосування: 

«За»  -  10  (Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Медведюк 

О.В.,  Михайлов А.М.,Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  

Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято більшістю голосів 

22. СЛУХАЛИ: Про звернення до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України,  Житомирської обласної ради та  Житомирської обласної державної 

адміністрації щодо вирішення питання зарахування до Житомирського 

районного бюджету плати за адміністративні послуги, надані Центром надання 

адміністративних послуг Житомирської райдержадміністрації 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру 

надання  адміністративних послуг РДА 
ВИРІШИЛИ: Винести дане звернення на розгляд сесії районної ради. 

«За»  -  9  (Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Медведюк О.В.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.,  Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Михайлов А.М.). 

Рішення прийнято більшістю голосів 

23. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018 -

2020 роки. 

               Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру  

                                  надання  адміністративних послуг РДА 

 

                                 Бортнік Світлана Валеріївна – начальник відділу  

                                державної реєстрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми по забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією 

повноважень, визначених законами України та делегованих Житомирською 

районною радою на 2018 -2020 роки» та рекомендувати районній раді ухвалити 

дане рішення з урахуванням доповнень.  

       Результати голосування: 

«За» -  10 (Шахова О.П.,   Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк 

О.В., Мусійчук Р.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  

Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



 

24. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 

роки. 

            Інформує: Дєньга Віктор Анатолійович – депутат  

                               районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до Програми про 

кошти для забезпечення виконання депутатських повноважень та порядок їх 

використання на 2018-2020 роки» та рекомендувати районній раді ухвалити 

дане рішення з урахуванням доповнень.  

 

       Результати голосування: 

«За» -  10 (Шахова О.П.,   Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк 

О.В., Мусійчук Р.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  

Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

   

25. СЛУХАЛИ: Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної 

Церкви в Україні. 

               Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна - депутат  

                                  районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект звернення про підтримку звернення Президента 

України до Вселенського Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про 

автокефалію Православної Церкви в Україні та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення і звернення.  

       Результати голосування: 

«За» -  10 (Шахова О.П.,   Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк 

О.В., Мусійчук Р.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  

Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до штатної чисельності комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

               Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар  

                                 комунальної установи «Центральна районна  

                                 лікарня»  районної ради 



ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до штатної 

чисельності комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради» та рекомендувати районній раді ухвалити дане 

рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  10 (Шахова О.П.,   Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк 

О.В., Мусійчук Р.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  

Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

27.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу Тендерного комітету. 

               Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                                  виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до складу 

Тендерного комітету» та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення з 

урахуванням доповнень.  

       Результати голосування: 

«За» -  10 (Шахова О.П.,   Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк 

О.В., Мусійчук Р.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  

Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

28. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до Програми 

стабілізації  і розвитку агропромислового комплексу Житомирського району на 

період 2016-2020 років» та рекомендувати районній раді ухвалити дане 

рішення.  

       Результати голосування: 

«За» -  10 (Шахова О.П.,   Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк 

О.В., Мусійчук Р.М., Михайлов А.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  

Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 

 



 

29.  СЛУХАЛИ:  Різне. Слухали членів постійної комісії щодо окремих 

питань діяльності депутатів та виконання рішень районної ради, використання 

коштів районного бюджету. 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                            О.П.Шахова 

 

 

Секретар комісії                                                                            Т.І.Голік  

 

 


